

佳能亞洲遊客保障計劃- 申索表格
Canon Asia Traveller Protection Programme - Reimbursement Application Form

附有 * 號的項目為必須填寫的資料。 All fields marked * are required.
請統一以英文或中文正楷填寫。 Please fill in with either English or Chinese BLOCK letters.

顧客資料 Customer Information

- * 名字 Given Name: _____ * 姓氏 Surname: _____
- 稱謂 Salutation: 先生 Mr. 小姐 Miss. 女士 Ms.
- * 電郵地址 Email address: _____
- * 手提電話 Mobile No.: _____
- * 郵寄地址 Postal Address: _____ (單位、層數及座數 Flat, Floor & Block)

(街道名稱及屋苑 Street & Estate)

(地區 Area)
- 區域 Region: 香港 HK 九龍 KLN 新界 NT 澳門 Macau 中國大陸 China 其他 Others
請註明 Please specify : _____
- * 戶口持有人姓名 Account Holder's name : _____

產品資料 Product Information

- * 經銷商 Dealers: _____
- * 購買日期 (以經銷商發出單據上之日期為準) Date of Purchase (from original invoice issued by authorized dealer):
_____ 日 DD _____ 月 MM _____ 年 YY
- * 產品型號 Model No. : _____ * 機身編號 Serial No. : _____
- * 維修日期 Date of Repair: _____ 維修單號碼 Repair Job No.: _____
- * 維修國家 / 地區 Region of Repair Service Center: _____ 維修費用 Repair Fee: _____ 貨幣 Currency _____

重要事項 Important Notice

1. 兌換率將按申索遞交當月首日的佳能內部兌換率為準。退款會以支票形式退回，並於60日內郵寄予你。但鑑於外幣匯率浮動，你所支付的維修費與佳能將退還予你的維修費用可能存在差額。
Exchange rate is calculated based on Canon's corporate exchange rate on the first day of the month you submitted your claim. Reimbursement will be issued by cheque and be mailed to you within 60 days. However, due to the fluctuation of exchange rate, there may be discrepancy between your paid repair fee and the reimbursement from Canon.
2. 你所提供的個人資料會被佳能用作下列一項或多項用途：
a. ATPP的通知、退款、審計、記錄、核實及鑒定身份的用途；
b. 進行統計及研究；
c. 法律所需、容許的其他合法用途。
提供個人資料屬自願性質。如你未能提供足夠資料，你或許不能參加ATPP。佳能將根據個人資料（私隱）條例及其不時更新的私隱政策(<https://hk.canon>)處理你的個人資料。
The personal data provided and collected will be used by Canon for one or more of the following purposes:
a. For notification, reimbursement, audit, record and verification of identity for ATPP;
b. For statistical and research purposes; and
c. Any other legitimate purposes as may be required, authorized by law.
The provision of personal data is voluntary. If you do not provide sufficient information, you may not be able to join ATPP. Canon will treat the personal data provided by you in accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486) and with our privacy policy (<https://hk.canon>) amended from time to time.
3. 你的個人資料主要被佳能使用，如有需要，有關資料可能會被佳能透露予第三者以用作上述之用途。
The personal data you provided are mainly for use within Canon but the information may also be disclosed by Canon to other third parties for the purposes stated above, if required.
4. 根據個人資料（私隱）條例第18及22條以及附表1第6項原則的規定，你有權查閱及改正有關個人資料。因應有關要求，佳能可能向你收取費用。
You have the right to request access to and correction of your personal data under sections 18 and 22 and principle 6, schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap.486). Canon may impose a fee for complying with a data access request.
5. 有關查詢你的個人資料，包括查閱及改正，可逕以下渠道查詢：
個人資料主任
佳能香港有限公司
香港九龍紅磡紅鸞道18號中國人壽中心A座5樓
電話：2170 2828
電郵：privacy_officer@chk.canon.com.hk
6. 有關佳能亞洲遊客保障計劃的條款及條件全文，請參閱 <https://hk.canon/atpp>。
Please refer to <https://hk.canon/atpp> for the full version of the terms and conditions for Canon Asia Traveller Protection Programme.

此部份由公司內部填寫 This part is filled by Company

處理部門 Handling Department: _____

負責職員 Staff Name: _____

完成日期 Completion Date: _____

同意及客戶簽署 Agreed and Signed by Customer

申請日期 Application Date: _____

請將此表格連同相關的文件交予當值的職員或郵寄至：
佳能數碼影像坊：九龍旺角太子道西193號新世紀廣場第1座20樓2003，2005-2009室；或電郵至 ciits@chk.canon.com.hk。
如閣下有任何查詢或疑問，歡迎致電3191 2333 與我們聯絡。
Please return this form with relevant documents to our staff or by mail to:
Canon Image Square: Unit 2003 & 2005-2009, Level 20, Tower 1, Grand Century Place, 193 Prince Edward Road West, Mongkok, Kowloon;
or by email to ciits@chk.canon.com.hk.
Should you have any queries, please do not hesitate to contact us at 3191 2333.